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"Besparingen bij FAVV brengen export in
gevaar"
nieuws

Op BoerenstebuitenTV reageren de voorzitters van de landbouworganisaties op de brief
die het FAVV verstuurde naar aanleiding van de besparingen die het kreeg opgelegd.
“Besparingen zijn nodig, maar er mag niet geraakt worden aan de kerntaken van de
overheid”, beweert Piet Vanthemsche. Volgens Hendrik Vandamme is men zich op politiek
niveau niet bewust van de impact.
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Op BoerenstebuitenTV reageren de voorzitters van de landbouworganisaties op de brief die
het FAVV verstuurde naar aanleiding van de besparingen die het kreeg opgelegd. “Besparingen zijn
nodig, maar er mag niet geraakt worden aan de kerntaken van de overheid”, beweert Piet
Vanthemsche. Volgens Hendrik Vandamme is men zich op politiek niveau niet bewust van de impact
van deze besparingen.
Een tweetal weken geleden stuurde de gedelegeerd bestuurder van het Voedselagentschap Gil
Houins, een brief namens het raadgevend comité naar premier Di Rupo waarin hij waarschuwde
voor de gevolgen van de besparingen op het FAVV-budget. Zo zou er niet genoeg geld zijn om tot
het jaareinde analyses uit te voeren of de verplaatsingskosten van de inspecteurs te betalen.
ABS-voorzitter Hendrik Vandamme verklaart op BoerenstebuitenTV dat de landbouworganisaties
die brief mee ondertekend hebben. Zij maken immers deel uit van het raadgevend comité.
“Controles van het Voedselagentschap worden door de boeren niet altijd geapprecieerd, maar we
mogen niet uit het oog verliezen dat het agentschap zijn belang heeft. Alleen al voor onze export is
het FAVV van grote waarde.”
Piet Vanthemsche heeft er geen probleem mee dat de regering bezuinigd, maar de manier waarop dit
nu gebeurt, maakt volgens hem dat de regering haar kerntaken niet meer kan uitoefenen. “Dat is ook
de reden waarom we aan de alarmbel trekken. De sector betaalt mee aan de werking van het
Voedselagentschap. Wij storten samen met de andere spelers in de voedselketen geld in de
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overheidskas. Het kan niet dat de overheid dan plots zegt dat dat geld geblokkeerd wordt”, aldus de
Boerenbondvoorzitter.
Hij wijst er ook op dat de scherpe kritiek op het Voedselagentschap die in De Standaard verscheen,
niet terecht is. “Het agentschap wordt goed gerund, wat de kranten ook mogen beweren. Het feit dat
het FAVV onder de minister van Landbouw ressorteert, doet daar geen afbreuk aan. Aangezien de
voedselketen een lange, ingewikkelde keten is, valt het niet uit te sluiten dat er zich incidenten
voordoen. Maar daar dient het Voedselagentschap dan ook precies voor”, zegt Vanthemsche nog.
Meer informatie: ‘de voorzitters’ op BoerenstebuitenTV

Bron: BoerenstebuitenTV

VILT vzw
Bd Simon Bolivar 17 
1030 Schaerbeek

Contact
T • 0473 59 41 39 
M • info@vilt.be

Volg ons op:
 screenreader.visit us on our facebook page: https://www.facebook.com/vilt.nieuws/
 screenreader.visit us on our twitter page: https://twitter.com/vilt_nieuws
 screenreader.visit us on our linkedin page: https://www.linkedin.com/company/vilt-vzw/
 screenreader.visit us on our instagram page: https://www.instagram.com/vilt.nieuws

https://www.whoownsthezebra.be/
https://vilt.be/nl/privacy-beleid
https://vilt.be/nl/copyright-gebruik
https://vilt.be/nl/cookies
http://www.boerenstebuiten.be/video/de-voorzitters-favv-02122013
tel:0473594139
mailto:info@vilt.be
https://www.facebook.com/vilt.nieuws/
https://twitter.com/vilt_nieuws
https://www.linkedin.com/company/vilt-vzw/
https://www.instagram.com/vilt.nieuws

